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Inge Thorud  Til stede 

Åsne Rogstad  Til stede 

Anders Bjerregaard  Til stede 

Guro Gulsvik  Ikke tilstedet 

Knut Sønsteby  Til stede  

Truls Råen  Til stede 

Marius Arnesen  Ikke møtt 

Knut E. Ringnes  Til stede 

Maiken Lund  Til stede 

 

Referat fra styremøte IF Norefjell 22.februar 2022 
 

Sak   Tekst                   

1/22 

Fast 

post 

Godkjenning av referat fra styremøte 16.november 2021 

Utsettes til neste møte, siden referat ikke er sendt ut.   

 

 

2/22 Sekretær 

Erik byttet jobb 01.02.2022 og er ikke lenger sekretær for 

Infrastrukturfondet Norefjell. P.g.a. mye endringer og flere nye ansatte i 

kommunen er det ingen som står klare til å ta over Erik sin jobb. I IF 

Norefjell vedtekter (§6a) står det at Krødsherad kommune besørger 

sekretariat. Vi må forholde oss til dette og ble enige om at det sendes en 

henvendelse til kommunen der vi ber om at de finner en ny sekretær.  

Vi sender samtidig en henvendelse på hvordan kommunen ser på 

fremtiden til IF Norefjell.  

 

Åsne løftet frem behovet/ønske etter å få en aktiv rolle som jobber med 

utvikling, drift og markedsføring av de ikke kommersielle tilbudene på 

Norefjell. Vi besluttet å først få på plass en sekretær før vi ser nærmere på 

dette behovet.  

 

3/22 Turforeningen 

Knut R. orientere om styremøte i turforeningen. De har kjøpt inn ny slødd 

og det er ønsker om å oppdatere Turforeningens vedtekter.   

 

 

 

4/22 Oppdatering av vinterturkart 

Knut R. viste frem oppdaterte turkart som er laget i samarbeid med 

Fossøy. Bestilling sendes denne uken, og det bestilles da kart til de ni 

informasjonstavlene ved utfartsstedene, i tillegg til A3 format til alle 

løypekryss.  

 

 

5/22 Status for sykkel på Norefjell 

Åsne informerer om at det jobbes med å endre traseen mellom Bøseter og 

Skistua. Dette for å forhindre at traseen skal komme i veien for fremtidige 

planer til aktuell grunneier. Det ble fremmet et forslag om å få en 

midlertidig godkjenning av grunneier til å bygge den opprinnelige traséen. 

Dette mot at IF dekker kostnadene ved å seinere legge om traséen hvis 

den skulle komme i veien for utbyggingsplaner. Traseen i dette strekket 

må da bygges til lavest mulig pris. Åsne tar med dette forslaget videre til 

grunneier.  

Styret ble enige om å ta et møte snart igjen for å følge opp utfallet av 
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dette. Det var også enighet om å vente med å se etter en person som kan 

styre sykkelprosjektet til vi ser hvor vi ender med grunneiergodkjenninger 

og dispensasjonssøknad.  

 

Åsne informerte styret om henvendelse fra de tidligere grunneierne av 

frilufstmarka via advokatfirmaet Deloitte. De ønsket innsyn i 

mulighetsstudiet og vårt arbeid med sykkel. Vi har sendt over 

mulighetsstudiet fra World Trail, det vi måtte ha av materiale fra 

prosessen, og det ble vist til referater fra våre styremøter. Vi har formidlet 

at vi ønsker å kjøre en dispensasjonssøknad på enkelte traseer, men at det 

forbeholder at vi har godkjenning fra berørte grunneiere. Vi har gitt 

beskjed om at de vil bli informert om det blir sendt en disp.søknad til 

kommunen. I etterkant av dette har vi fått tilsendt merknader fra 

advokaten til mulighetsstudiet. Merknadene blir sendt ut til styret. 

 

6/22 Eventuelt 

Truls tok opp problematikk rundt ny langrenntrasé fra hovedinngangen til 

Norefjell Ski og Spa. Skiløpere kommer i stor fart ned bakken og havner 

rett i veien. Truls/Knut R. tar med dette videre til tråkkerne for å se på hva 

som kan gjøres midlertidig og til sommeren for å få en bedre og sikrere 

løsning. 

 

 

 

 

 

 

 

Åsne Rogstad 
Styreleder 


